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PROTOKÓŁ NR XVII/19 

z posiedzenia XVII sesji Rady Miejskiej 

w dniu 30 grudnia 2019 r.  

 
Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie odbyły w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:09 tego samego 

dnia. Porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1) Jan Abramczyk, 

2) Radosław Biernacki, 

3) Monika Bieżuńska, 

4) Mariola Brzezińska, 

5) Dariusz Glinka, 

6) Bogdan Roman Kuchta, 

7) Danuta Kukwa, 

8) Czesław Lach, 

9) Andrzej Tadeusz Lewandowski, 

10) Bogdan Osik, 

11) Waldemar Marian Paradowski, 

12) Elżbieta Piórkowska, 

13) Piotr Pokraśniewicz, 

14) Wojciech Zbigniew Rojek, 

15) Krzysztof Sobieski, 

16) Adam Szczerba, 

17) Mateusz Śniadała, 

18) Marek Zdzisław Tauter, 

19) Paweł Turek, 

20) Grzegorz Wyszyński, 

21) Eugeniusz Zaremba. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa, 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa, 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy, 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik, 

5) Agnieszka Wolińska – Radca Prawny, 

6) Agnieszka Ołdak – Gł. Księgowa Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, 

7) Mariusz Kowalski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „HUTNIK”, 

8) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, 

9) Daniel Bogdan - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., 

10) Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, 
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11) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej w Wyszkowie, 

12) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju, 

13) Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu, 

14) Adam Mróz – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa, 

15) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

16) Robert Augustyniak – Naczelnik Wydziału Informatyzacji i Ochrony Danych Osobowych, 

17) Adrian Sielski – Informatyk, 

18) Katarzyna Bloch – Specjalista ds. obsługi jednostek pomocniczych, 

19) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie, 

20) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności), 

21) Mieszkańcy Skuszewa. 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

Przywitała Pana Burmistrza, Panią Z-cę Burmistrza, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika, Radcę 

prawnego, radnych, sołtysów, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz 

inne osoby przybyłe na posiedzenie sesji. Następnie w oparciu o podpisaną przez radnych listę 

obecności stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad? 
 

Radny – P. Wojciech Rojek zgłosił następujący wniosek formalny: „ zmienić kolejność porządku 

obrad sesji - pkt 5.9 przesunąć w miejsce pkt 5.1.”. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

radnego – Wojciecha Rojka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman 

Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar 

Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof 

Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Glinka.  
 

Po przyjętych zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami (listopad 2019 r.). 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Skuszewie; 
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2) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

wybranych terenów położonych przy ulicach: Serockiej, Kasztanowej, Świętojańskiej oraz 

Alei Marszałka J. Piłsudskiego; 

3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLIII/444/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych; 

4) przekazania petycji; 

5) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 

6) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wyszków w roku szkolnym 2019/2020; 

7) wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych; 

8) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVII/480/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych szkół i przedszkoli, prowadzonych na terenie Gminy Wyszków przez inne 

niż Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania pobranej dotacji; 

9) uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XVI/65/2003 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

16 października 2003 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej i nadania jej 

statutu; 

10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

11) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2028; 

12) uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2020 r. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokoły z sesji Rady 

Miejskiej z 28 listopada i 10 grudnia 2019 r. zostały wyłożone w Biurze Rady i zamieszczone na 

stronie Urzędu Miejskiego. Uwag do protokołów nie wniesiono. P. Przewodnicząca poinformowała 

również, że do Urzędu Miejskiego wpływają apele i stanowiska podejmowane przez gminy z terenu 

województwa mazowieckiego w sprawie trudnej sytuacji dotyczącej gospodarki odpadami oraz 

potrzeby pilnych zmian regulacji prawnych dotyczących gospodarki odpadami. Niniejsze dokumenty 

kierowane są do Premiera, do Marszałków Sejmu i Senatu, do Posłów i Senatorów Woj. Maz., do 

Wojewody, Ministra Środowiska i do wiadomości gmin z terenu województwa mazowieckiego. Na 

dzień dzisiejszy takie dokumenty podjęły: Góra Kalwaria, Wieliszew, Pniewy, Jabłonna, Sieciechów 

i Zakroczym. 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za listopad 2019 r. (załącznik nr 2 do protokołu). 

Ad. 5. 
 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 
 

1) P. Aneta Kowalewska – Zastępca Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Filialnej w Skuszewie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Mieszkanka Skuszewa – Justyna Cierlica, 

 Radny - Wojciech Zbigniew Rojek, 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski, 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Paweł Turek, 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Paweł Turek (Ad Vocem), 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radna - Elżbieta Piórkowska, 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Mieszkanka Skuszewa – Justyna Cierlica, 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski, 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Eugeniusz Zaremba, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski, 

 Radny - Adam Szczerba (Ad Vocem), 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska, 

 Radny - Wojciech Zbigniew Rojek, 

 Radny - Eugeniusz Zaremba 

 Radny - Dariusz Glinka 

 Z-ca Burmistrza - Aneta Kowalewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Piotr Pokraśniewicz, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (5) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Glinka, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/180/19 w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Skuszewie. 
 

2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych terenów położonych przy 

ulicach: Serockiej, Kasztanowej, Świętojańskiej oraz Alei Marszałka J. Piłsudskiego.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Radosław Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Naczelnik – P. Iwona Kozon poinformowała, że cztery uwagi zgłoszone przez mieszkańców, nie 

zostały uwzględnione przez Burmistrza, w związku z czym muszą zostać przegłosowane przez Radę. 

Następnie P. Kozon omówiła zgłoszone uwagi. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Naczelnik - Iwona Kozon, 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Naczelnik - Iwona Kozon, 

 Radny - Piotr Pokraśniewicz, 

 Naczelnik - Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i rozpoczęła głosowanie 

nad uwagami. 

Naczelnik – P. Iwona Kozon przedstawiła pierwszą uwagę: „korekta zapisu o maksymalnym 

wskaźniku intensywności zabudowy - maks. intensywność zabudowy - 2,0”. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższą uwagę. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Monika Bieżuńska, Czesław Lach, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Marek Zdzisław Tauter, Paweł 

Turek. 

PRZECIW (13) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Andrzej Tadeusz 

Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższą uwagę. 

Naczelnik – P. Iwona Kozon przedstawiła drugą uwagę: „korekta zapisu dotyczącego wysokości 

zabudowy - maks. wysokość zabudowy 18 m za wyjątkiem instalacji i urządzeń 

produkcyjnotechnicznych, dla których dopuszcza się maksymalną wysokość - 22 m”. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższą uwagę. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek. 

PRZECIW (15) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariola Brzezińska. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższą uwagę. 

Naczelnik – P. Iwona Kozon przedstawiła trzecią uwagę: „korekta zapisu dotyczącego zasad 

użytkowania, zagospodarowania i zabudowy obszaru: - PU3 - teren obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów oraz usług z wyłączeniem możliwości składowania, magazynowania, 

przetwarzania odpadów powstałych poza obszarem PU3”. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższą uwagę. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

PRZECIW (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 
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Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Glinka. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższą uwagę. 

Naczelnik – P. Iwona Kozon przedstawiła czwartą uwagę: „wprowadzenie zapisu o zakazie 

realizowania na terenie jednostki PU3 nowych (niezwiązanych z istniejącymi zakładami) 

przedsięwzięć potencjalnie mogących znacząco oddziaływać na środowisko”. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższą uwagę. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

PRZECIW (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariola Brzezińska. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższą uwagę.  

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

terenów położonych przy ulicach: Serockiej, Kasztanowej, Świętojańskiej oraz Alei Marszałka 

J. Piłsudskiego. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/181/19 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

wybranych terenów położonych przy ulicach: Serockiej, Kasztanowej, Świętojańskiej oraz Alei 

Marszałka J. Piłsudskiego. 
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3) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLIII/444/13 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/182/19 zmieniającą 

uchwałę Nr XLIII/444/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie 

wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 
 

4) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania petycji.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Zdzisław Tauter. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/183/19 w sprawie 

przekazania petycji. 
 

5) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/184/19 przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. 
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6) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wyszków w roku 

szkolnym 2019/2020.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba.  

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/185/19 w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wyszków w roku szkolnym 2019/2020. 
 

7) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba.  

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/186/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 
 

8) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVII/480/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 

2017 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych szkół i przedszkoli, prowadzonych na terenie Gminy Wyszków przez inne niż 

Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania pobranej dotacji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba.  
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/187/19 zmieniającą 

uchwałę Nr XLVII/480/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół 

i przedszkoli, prowadzonych na terenie Gminy Wyszków przez inne niż Gmina Wyszków osoby 

prawne i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

pobranej dotacji. 
 

9) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały zmieniający Uchwałę Nr XVI/65/2003 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

16 października 2003 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej i nadania jej 

statutu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Bogdan Osik, 

 Naczelnik - Sławomir Cieślak, 

 Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem), 

 Naczelnik - Sławomir Cieślak, 

 Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem), 

 Radny - Adam Szczerba, 

 Naczelnik - Sławomir Cieślak, 

 Radny – Adam Szczerba, 

 Naczelnik – Sławomir Cieślak, 

 Radny – Adam Szczerba. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 
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Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Marek 

Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

BRAK GŁOSU (1) 

Mateusz Śniadała. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/188/19 zmieniającą 

Uchwałę Nr XVI/65/2003 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 16 października 2003 roku 

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej i nadania jej statutu. 
 

10) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu 

Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, 

Eugeniusz Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Wyszyński. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/189/19 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

11) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2028.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej oraz na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła wydaną przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wyszków na lata 2020 – 2028 (załącznik nr 3 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny - Paweł Turek, 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/190/19 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2028.  
 

12) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2020 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach stałych 

Rady Miejskiej oraz na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła wydaną przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej 
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Gminy Wyszków na 2020 r. oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu (załącznik nr 4 do 

protokołu). 

Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki – P. Jan Abramczyk przedstawił Opinię 

zbiorczą Komisji Finansów i Gospodarki, dotyczącą projektu uchwały budżetowej na rok 2020 

(załącznik nr 5 do protokołu). 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił Stanowisko Burmistrza co do poprawek 

zgłoszonych przez Komisje stałe Rady Miejskiej (załącznik nr 6 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny – Jan Abramczyk, 

 Burmistrz - Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Krzysztof Sobieski przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt przedstawionej 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, 

Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Mateusz 

Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (2) 

Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bieżuńska, Paweł Turek. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XVII/191/19 w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Wyszków na 2020 r. 
 

Ad. 6. 

Przewodniczący Osiedla Nr 7 – P. Jerzy Prusinowski poinformował, że jest pod wrażeniem 

wystąpienia radnego Dariusza Glinki podczas dyskusji nad zamiarem likwidacji szkoły w Skuszewie. 

Pan Prusinowski życzyłby sobie takiego podejścia do spraw lokalnych, jakie ma Pan radny, 

a mianowicie pozostawienie na boku tego, że jest się w opozycji i bez względu na podziały, dbanie 

o dobro miasta. Dodał, że oczekiwałby takiego samego podejścia również od innych radnych.  

Radna – P. Monika Bieżuńska w imieniu Klubu „Masz Wybór” zwróciła się z prośbą, aby 

podziękowania, które często były składane na sesjach Rady Miejskiej za szczególne osiągnięcia 

rożnym grupom lokalnym, były również składane Rewii Dziecięcej „Sylaba” oraz Wyszkowskiemu 

Teatrowi Tańca. Klub „Masz Wybór” chciałby, aby ta tradycja była w dalszym ciągu 

podtrzymywana. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że Rewia Dziecięca Sylaba, po tym jak 

osiągnęła sukcesy, była zapraszana razem z Wyszkowskim Teatrem Tańca do Pana Burmistrza, ale 

niestety Rewia nie skorzystała z zaproszenia, nad czym wszyscy ubolewają. Dodała, że wszystkie 
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formy artystyczne, sportowe, sekcje, najróżniejsi wybitni mieszkańcy Gminy, wielokrotnie gościli na 

sesjach Rady Miejskiej, zawsze mieli i mają okazywany należyty szacunek i wsparcie, bez względu 

na to czy odnoszą sukcesy, czy też nie. Pani Burmistrz poinformowała, że właśnie ze względu na 

rożne pojawiające się wątpliwości i niedomówienia, przyjęto takie rozwiązanie, że każdy, kto 

osiągnie jakikolwiek sukces, będzie otrzymywał od Pana Burmistrza list gratulacyjny. W ten sposób 

uniknie się wątpliwości, czy ktoś został zaproszony na sesję, czy nie. P. Burmistrz dodała, że jeżeli 

państwo radni będą chcieli jeszcze w jakiś inny sposób uhonorować kogoś, to decyzja należy już do 

samych radnych. 

Radny – P. Bogdan Osik poinformował, że osoby oglądające sesję na żywo informują, że radni 

podczas obrad są mało słyszalni. Poprosił, aby przed sesją sprawdzać, czy wszystko jest w porządku 

z mikrofonami.  

Sekretarz – P. Anna Gołębiewska zapewniła, że wszystko przed sesją jest sprawdzane i działa 

dobrze. Uważa, że słaba słyszalność, to kwestia przysunięcia mikrofonu, do którego się mówi.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski potwierdził, że faktycznie jedni są słyszalni bardzo dobrze, 

a inni gorzej, ale z tego co zauważył, to ewidentnie jest to kwestia umiejętności mówienia do 

mikrofonu. Jeżeli ktoś podczas mówienia gestykuluje, czy odwraca się, to wtedy ta słyszalność jest 

dużo słabsza. 

Radny – P. Adam Szczerba poprosił, żeby jednak sprawdzać mikrofony, ponieważ u niektórych 

radnych pokrętła mikrofonów są bardziej, a u niektórych mniej rozkręcone.   

Sołtys Skuszewa – P. Mirosław Piotr Augustynik w imieniu własnym i mieszkańców Skuszewa, 

podziękował radnym: P. Monice Bieżuńskiej, P. Pawłowi Turkowi, P. Bogdanowi Osikowi 

i P. Adamowi Szczerbie za wsparcie mieszkańców, którzy są przeciwni likwidacji Szkoły 

w Skuszewie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska złożyła wszystkim życzenia noworoczne 

i podziękowała za cały rok trudnej i wytężonej pracy. 
 

Ad. 7.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 12:09, uznając porządek obrad XVII Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 
 

Szczegółowy przebieg obrad, przedstawia nagranie z sesji Rady Miejskiej – link:  

https://www.youtube.com/watch?v=aLEP3z7Qrlk  

 

 

 
 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 

 

https://www.youtube.com/watch?v=aLEP3z7Qrlk

